
 

 

Vergadering Adviesraad 

 

 

2 April 2024 – 19.30 uur  

Locatie : Drenthehof Orvelte 

 

Aanwezig:  Levi Vandenberg, Ingrid Dolfing, Erwin vd Haar, Hans Nijwening, 

Esther van het Maalpad, Hans Nijwening, Mirjam Pouwels (Bestuur) 

Anton Bardie (DC), Richard Kubbe (notulist). 

Afwezig:  Hilly Wassen, Arwald Slagman 

 

1. Opening 

Levi opent de vergadering en heet de gasten  welkom (VABO: Dineke en 

Jan) 

2. Vaststellen agenda  

Agenda is vooraf gedeeld   

3. Mededelingen en ingekomen stukken 

Dineke en Jan wonen de vergadering bij namens de VABO inzake het 

ingediende ‘Voorstel hekwerk Brink’.  
4. Verslag en actiepunten en besluitenlijst van 20 Februari 2024. 

Verslag is OK en kan worden gepubliceerd op de website. 

 

INGAANDE DIT VERSLAG ZULLEN ACTIEPUNTEN VAN BESPROKEN 

ONDERWERPEN ALLEMAAL TERUG TE VINDEN ZIJN OP DE ACTIELIJST 

VOOR DE OVERZICHTELIJKHEID. VERDIEPING VAN HET ONDERWERP IS 

DAN TERUG TE LEZEN BIJ HET RELEVANTE AGENDAPUNT. 

 

ACTIELIJST 

# ACTIE Wie Status 

2 Plan onderzoek Telefonie 

/ Uitkijktoren 

Levi + Niek Levi heeft afspraak met 

architekt vd Bostoren 

4 Bruikbaarheid Tolhekken Arwald + Erik 

+ DC 

Loods bezocht. Tolhekken 

(4x) zijn gevonden en 
bruikbaar. Plaatsen 

conform originele plan 
(Gemeente). Tolhek 
Brugstraat is kapot 

reparatie door Gemeente. 
Anton Actie. 

5 Enquete bezoekers 
Orvelte 

Esther In 2024. Kleinschalige 
enquete reeds gebruikt? 

Volgende vergadering 
bespreken 



 

 

6 Groen/Grijs structureel 
regelen 

DC + 
Reclassering + 
Gemeente 

Zeer uitvoerige 
Dorpsschouw heeft 
plaatsgevonden. 

Uitvoering dient van start 
te gaan. SCO is het     

‘oog van Orvelte’ voor 
dagelijkse signalering en 
tijdige opvolging. 

8 Onderzoek naar BIZ DC Laagste prioriteit 

9 Lantaarnpalen 
vervangen 

DC Geplaatst. 1 x foutief 
entree bij P1 in 
groenstrook containers. 

Deze dient op het 
Melkwegje te komen thv 

entree bij landhek Kleine 
Brink. Op De Wiet tot aan 
Brug bij Kanaal komen 

ook LED lampen in de 
bestaande lantaarnpalen. 

Actie DC.  

10 Werkgroepenlijst bij 

Robin opvragen > 
Roelinda? 

Levi Actie Levi  

11 Begroting Jan, Anton Zie Agenda punt 5. Korte 
termijn 2024: Parkeer 
Verhogingen. 

Voor 2025: Ondernemers 
bijdrage, Subsidies. 

13 Dorp OPSCHONEN - 
Groene aanslag etc 

Levi, Ingrid, 
Erwin  

Gepland Donderdag 4 
April 09.30 

14 Reactie HDL 
opmerkingen 

Bruntingerhof van 
adviesraad. 

DC Communicatie HDL>SCO 
vergt verbetering. Esther 

neemt dit mee in de 
Marketing Groep.  

15 Nieuwe Toiletvoorziening  DC Loopt. Levi volgt op. 

16 Verhaal van Orvelte DC / Esther Niels Brandaan geeft ‘Het 
Verhaal’ op 30 April. 
Daarna overleg hoe hier 
verder mee om te gaan. 

Extra Nieuwsbrief ter 
bekendmaking voor 

iedereen!!! Actie Anton. 

17 Opknappen Kleine Brink 

na Markten gebruik 

DC + 

Brokantien 

Zodra droog/Beter weer 

18 Extra Parkeer 
voorzieningen bij drukte 

Uitbreiding? DC 

19 Afspraken register ALLE door DC 
gemaakte 

afspraken 
inzichtelijk 

DC 



 

 

maken. 
Wat,Wie etc. 

20 Zonnepanelen 
Ambachtenterrein 

HDL info svp DC 

21 Nieuwsbrief 
Werkgroepen 

Uitleg hoe 
aanmelden 

DC (zie Agenda punt 8) 

22 Paula ‘voorzitter’ 
Drenthehof werkgroep 

Vragen of Paula 
dit op zich wil 
nemen 

DC 

23 Hekwerk rond Brink SCO + DC DC naar Bestuur voorstel 

24 Melkfabriekje HDL + DC DC update SCO 

25 Dorpsstraat Klinkerwerk DC+Gemeente DC vraagt Gemeente 

26 Parkeren Bussen P2 DC+Gemeente DC vraagt Gemeente 

27 Stokertje P1 parkeren DC+Stokertje DC overleg Stokertje 

    

 

 

AFGESLOTEN PUNTEN (voor de registratie van afgesloten acties) 

 

# ACTIE Wie Status 

1 Presentaties Ambachten terrein DC Afgesloten 

3 Evenementenkalender 2024 DC Online. 
Afgesloten 

7 Extra Hondentoilet P1 Arwald Geplaatst. 
Afgesloten. 
Leverancier 

krijgt Vrij 
Parkeren 

Orvelte op basis 
van Kenteken. 

12 SeizoenDorpsOpeningBorrel 
30 MAART 2024 
 

DC, Hans, Jan 
de Haas 

Uitgevoered. Als 
zeer geslaagd 
ervaren. 

Afgesloten. 

 

 

5. Begroting 

Dit onderwerp gaat voornamelijk om de werving van Inkomsten voor de 

SCO welke gebruikt worden voor de Uitvoering van de verschillende 

gemaakte plannen e.d. 

Er zijn in principe 3 vormen van Inkomsten: 

1) Parkeertarieven 

2) Ondernemers bijdrage 

3) Subsidie aanvragen 

Dit onderwerp geeft veel stof tot gesprek.  

Na verschillende mogelijkheden besproken te hebben is voor de korte 

termijn (2024) het volgende besloten: 

A) Anton maakt een Budget overzicht 2023 van de P-Inkomsten 

uitgesplitst naar :- Voor & Na seizoen – Hoogseizoen – 

Evenementen. 



 

 

B) Op basis van dit overzicht kan er berekend worden waar de SCO in 

2024 nog opbrensten van heeft indien we (bv) EUR 5 het hele jaar 

door laten betalen OF EUR 4 in Voor & Na seizoen & EUR 6 voor 

Hoogseizoen en tijdens de Evenementen. 

C) Voor 12 April wordt dit overzicht in de SCO rondgemaild door Anton. 

D) SCO Adviesraad leden geven dan VOOR 15 April reactie aan Anton 

welke dit in de Bestuursvergadering van 16 April zal voorstellen. 

E) Voor 2025 zullen de Ondernemersbijdrage (i.c.m. de Marketing 

groep) en de Subsidie mogelijkheden in behandeling moeten 

worden genomen.  

 

6. Update werkgroep Marketing 

Esther geeft uitvoerig verslag van de verschillende ontwikkelingne met de 

Marketing groep 

 

7. Voorstel en proces Hekwerk rond de Brink (bijlage-reeds rondgestuurd). 

Er was wat verwarring omtrent het voorstel waar nu een ‘vast’ hekwerk en 
waar een ‘mobiel’ hekwerk zou komen te staan. Dit is ook de 
(voornaamste) reden dat de VABO als gast aanwezig is. Na goed overleg 

werkt Anton het voorstel (budget) verder uit voor het Bestuur. Details van 

het te gebruiken (kastanje houten) hekwerk wordt daarna door de 

Werkgroep verder uitgewerkt. 

8. Werkgroepen: stand van zaken communicatie en mogelijkheden tot 

toetreden bij werkgroepen. 

Anton zal een stuk schrijven voor de Nieuwsbrief over de werkwijze van de 

Werkgroepen en het aansluiten in een werkgroep. Dit is bij uitstek DE 

gelegenheid om als ‘Inwoner/Dorpeling’ de connectie met elkaar te kunnen 
gaan maken. Dit gaat dus niet alleen om een ‘vraag’ vanuit de SCO maar 
Inwoners hebben juist ook een ‘aanbod’ mogelijkheid om zich beschikbaar 
te stellen voor welke Werkgroep dan ook. De Communicatie vanuit de SCO 

dient hier ook in te verbeteren zodat de Inwoners beter op de hoogte zijn 

van wat er speelt en waar men zich aan kan melden. 

  

# WERKGROEP DEELNEMERS STATUS 

1 Marketing (incl. 
Bebording & 

wegwijzering) 

ESTHER, Levi, Daphne, Erwin, 
Henk, Valentijn, ......Erik, 

Arwald 

Loopt 

2 DrentheHof PAULA, Ingrid, Levi, Richard Opstarten 

3 Groen/Grijs/Verlichting/ 
(Incl de Brink) 

Lambert, Hans, Wicher, Erik,  
Rolinda, Rolf, Arwald, Jan-Arno, 

Erwin 

Opstarten 

4 Evenementen 2025 

(Agenda beoordeling) 

Ingrid, Arwald, Levi  

5 Buitengebied Wicher, Jan-Arno, Anton  

    

 

 

   

    



 

 

9. Rondvraag / w.v.t.t.k. 

a. Wat is de stand van zaken omtrent het Melkfabriekje? Aanbieders 

krijgen geen tot zeer sobere reactie van HDL. Naar nu bekend is 

geworden zoekt HDL naar een meer ‘langdurige invulling’ ter 
voorkoming van korte termijn invullingen welke inmiddels een paar 

keer hebben plaatsgevonden en geen/moelijk bestaansrecht ervaren 

om ‘rond’ te kunnen komen. Tevens is men op zoek naar een meer 
Historische invulling (zoals de Ambachtentuin) ter aanvulling van 

het Historische karakter wat Orvete uit wil blijven stralen. DC volgt 

op met HDL. 

b. Waarom is de laatste 50 tot 100 meter van de Dorpsstraat niet 

meegenomen in de nieuwe ‘beklinkering’ zoals conform afspraken 
met de Gemeente en in het Masterplan? Reactie DC: Gemeente 

Budget is op. DC zal dit nogmaals met Gemeente opnemen. 

c. Er zijn verschillende opties om het Parkeren van Bussen op P2 

mogelijk te maken. DC neemt dit op. 

d. Nieuwe afspraak maken om het Personeel van Het Stokertje op P1 

(via Kentekenregistratie) te laten parkeren. Actie DC. 

e. Nu er nieuwe Historische Lantaarnpalen zijn geplaatst is het niet 

langer de bedoeling dat er ‘bordjes’ aan gehangen gaan worden. 
Actie komt bij de Bebording/Wegwijzering Werkgroep. 

f. Hoe is de Kerstmarkt evaluatie gegaan? Dit blijkt (zonder 

‘sponsering’ door de SCO) geen financieel gezond evenement te 
zijn. Uitgangspunt is nu dat dit in 2024 niet op de kalender komt. 

Indien er andere oplossingen worden voorgesteld kan dit nader 

bekeken worden. Dit zal echter wel ruimschoots op tijd dienen te 

gebeuren zodat we niet opnieuw in een uitzichtloze oplossing 

terecht komen. 

  

  



 

 

a) Werving Werkgroepen (zie actielijst punt 10) 

 

# WERKGROEP DEELNEMERS STATUS 

1 Marketing Levi, Esther, Daphne, Erwin, 
Henk, Valentijn, Robin (?) 

Loopt 

2 DrentheHof Ingrid, Levi, Erik, Paula, 
Richard 

Opstarten 

3 Groen/Grijs/Verlichting Lambert, Hans, Wicher, 
Rolinda, Rolf, Arwald, Jan-Arno 

Opstarten 

4 Bebording/wegwijzering Erik, Esther, Arwald Opstarten 

5 Brink ? Check 

6 Evenementen Ingrid, Arwald, Levi Check 

7 Verkeer ?  

8 Buitengebied ?  

 

 

10.Plannen volgende bijeenkomsten 

26 Maart  19:30 Drenthehof 

16 April  19:30 DrentheHof 

21 Mei  19:30 DrentheHof 

 

11.Sluiting 

Levi bedankt de aanwezigen, de gasten en sluit af. 

 


